
BRM.0012.5.8.2022.IC

Protokół nr 38/22
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się 19 października 2022 r.

I. Wizyta studyjna w  Polskiej Filharmonii „Sinfonia Baltica” im. Wojciecha Kilara.
Początek posiedzenia: godz. 9.00.
(czas trwania pierwszej części posiedzenia: 9:00-10.20)

W posiedzeniu wzięli udział:
1. Tadeusz Bobrowski
2. Kazimierz Czyż
3. Wojciech Gajewski
4. Łukasz Jaworski
5. Ryszard Kruk – Wiceprzewodniczący Komisji
6. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
7. Piotr Skowroński
8. Mirosława Sagun-Lewandowska
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.)

Pierwsza część posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku odbyła się
w siedzibie Polskiej Filharmonii „Sinfonia Baltica” im. Wojciecha Kilara.
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart przywitała wszystkich uczestników  oraz po-
dziękowała Dyrektor Alinie Ratkowskiej za przygotowanie spotkania w siedzibie jednost-
ki. W kilku zdaniach przedstawiła przebieg konkursu na stanowisko dyrektora jednostki, 
w którym uczestniczyła jako członek komisji konkursowej.

Następnie, Dyrektor Filharmonii Alina Ratkowska przy wsparciu Kierownika Admi-
nistracyjno-Technicznego Renaty Teterki, przedstawiła Komisji plany na najbliższą przy-
szłość dotyczące wydawnictw fonograficznych, modernizacji siedziby z salą widowiskową
na 440 osób wraz ze studiem nagrań, promocji, a także informację nt. współpracy z oko-
licznymi gminami, udziału Filharmonii w cyklicznych przedsięwzięciach muzycznych, po-
trzebach jednostki, sposobach pozyskania dofinansowania na działalność, konieczności 
zwiększenia dotacji dla jednostki w związku ze wzrostem płacy minimalnej, wypłatą na-
gród jubileuszowych oraz wzrostem kosztów utrzymania. 
W dalszej części spotkania, Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli: radny Kazimierz Czyż, Przewodnicząca Komisji Małgorzata Le-
nart, radny Łukasz Jaworski, radny Tadeusz Bobrowski, radny Wojciech Gajewski.
Podczas dyskusji radni pytali m.in. o udział Filharmonii w  cyklicznych imprezach mu-
zycznych, stawek za wynajem, współpracy ze Szkołą Muzyczną w Słupsku, współpracę
z PTL „Tęcza”.

Na prośbę Przewodniczącej Komisji Małgorzaty Lenart, Dyrektor Filharmonii 
przedstawiła informację ze spotkania z przedstawicielem Marszałka Województwa Po-
morskiego w związku z apelem Radnych Rady Miejskiej w Słupsku w zakresie wsparcia fi-
nansowego w utrzymaniu bieżącym Polskiej Filharmonii „Sinfonia Baltica” im. Wojciecha
Kilara w Słupsku.

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku
głosowania, wystąpiła z nw. wnioskami do budżetu Miasta Słupska na 2023 r.:
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1. zakup samochodu osobowego z możliwością przewozu ładunku (typu np. Peugeot 
Partner) na potrzeby Polskiej Filharmonii „Sinfonia Baltica” w Słupsku im. Wojciecha
Kilara;

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

2. zakup fortepianu dla ww. jednostki kultury;

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart podziękowała raz jeszcze Dyrektor Filharmo-
nii za umożliwienie Komisji wizyty w siedzibie jednostki, a następnie ogłosiła przerwę
w obradach do godziny 10.40.

Druga część posiedzenia.
(sala 110 Urzędu Miejskiego w Słupsku.)

1. Sprawy regulaminowe  .  

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady po przerwie oraz 
przywitała wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. 
Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 
„quorum”.
Po chwili stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych. 

W dalszej części przypomniała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 
12 października 2022 r. oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego 
zmiany.
(Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)

W związku z tym, że wniosków nie zgłoszono, poddała pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad. 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie 
przyjęła nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

2. Zaopiniowanie propozycji wysokości opłat preferencyjnych za korzystanie z obiektów 
SOSiR.
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Następnie, Przewodnicząca Komisji, przypomniała, że wraz z materiałami radni 
otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego uwagi.
Po chwili stwierdziła, że uwag nie ma, a następnie poddała pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z posiedzenia, które odbyło się  23 września 2022 r.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.

ad pkt 2.  Zaopiniowanie propozycji wysokości opłat preferencyjnych za korzystanie 
z obiektów SOSiR.
(Pismo Prezydenta Miasta Słupska z 10 października 2022 r., znak: SOSiR.07.071.31.2022
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor SOSiR Agnieszka Klimczak przedstawiła propozycję wysokości opłat preferencyj-
nych za korzystanie z obiektów Słupskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Słupsku.
Poinformowała, że w stosunku do aktualnie obowiązujących cen proponuje się zmianę 
opłat za udostępnienie Hali Widowiskowo-Sportowej GRYFIA, pływalni przy ul.Szczeciń-
skiej 99, Stadionu 650-lecia wraz z obiektami przy ul.Madalińskiego 4 oraz Centrum Od-
nowy Biologicznej. Następnie omówiła proponowaną wysokość cen dla poszczególnych 
obiektów. Dodała, że po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji w ww. sprawie, Prezydent 
Miasta wystąpi również o opinię do beneficjentów w formie konsultacji społecznych
na portalu miejskim.
Następnie, Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.

3



W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Jaworski, radny Wojciech Gajewski, radny Tade-
usza Bobrowski.
Wyjaśnień udzielili: Dyrektor Słupskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Agnieszka Klimczak 
oraz Z-ca Prezydenta Miasta Marek Goliński.
Podczas dyskusji, radny Wojciech Gajewski wyraził pogląd, iż regulacją cen należy objąć 
stadion przy ul.Zielonej oraz korty tenisowe przy ul.Madalińskiego.
W odpowiedzi, Dyrektor Jednostki Agnieszka Klimczak zaproponowała powrót do tematu 
w zakresie stadionu, po zakończeniu inwestycji przebudowy, natomiast w odniesieniu
do kortów tenisowych wyjaśniła, że cena na dzień dzisiejszy nie wymaga zmiany.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania, większością głosów zaopiniowała pozytywnie propozycję wysokości opłat
za korzystanie z obiektów SOSiR.

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński
PRZECIW (1)
Łukasz Jaworski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Gajewski
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

ad pkt 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2022 rok  (druk nr 50/6),

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda.
Zgłoszeń do  dyskusji nie było.

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  większością
głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości  (druk
nr 50/5),
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Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda.
Zgłoszeń do  dyskusji nie było.

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  większością
głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

ad pkt 4. Sprawy bieżące.

1. Na prośbę Przewodniczącej Komisji Małgorzaty Lenart, Z-ca Prezydenta Marek 
Goliński, przedstawił  informację  nt. podjętych działań zmierzających do ograniczenia 
zużycia energii cieplnej i elektrycznej. Poinformował również, że oświetlenie świąteczne
zostanie ograniczone do symbolicznej choinki. 

2. Komisja Edukacji  zapoznała się z pismem Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej
z Oddziałami Integracyjnymi nr 10 im. Polonii w Słupsku w sprawie stworzenia pracowni
integracji sensorycznej.
(Pismo z 30 września 2022 r. stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu.)

Komisja  Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku głosowania,  jednogłośnie
zaopiniowała pozytywnie ww. inicjatywę.

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (8)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

3. Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku zapoznała się i przyjęła do wiadomości 
odpowiedź na zapytanie radnego Bogusława Dobkowskiego w sprawie stanu prawnego 
dot. wpisu do ewidencji niepublicznych placówek niepublicznych i pobierania przez te 
placówki dotacji.
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Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart podziękowała wszystkim za udział w posie-
dzeniu, a następnie zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 12.08.

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor BRM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

  Małgorzata Lenart
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